
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 5. juli 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 899
Ministeren bedes oplyse, hvorfor Lægemiddelstyrelsens Omniscan-redegørel-
se fra februar/marts 2008 ikke nævner, at forskere allerede ved et internatio-
nalt symposion i Berlin i maj 2007 – hvor Lægemiddelstyrelsen deltog med en
embedsmand via teleforbindelse – påpegede, at dyreforsøg tilbage fra starten
af 1990’erne viser, at gadodiamid også kendt som Omniscan ikke er ufarligt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Hæstorp Andersen (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sophie.Andersen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard
formand
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